
Miesto futbolui reikia verslo paramos

Panevėžio miesto savivaldybės meras Rytis Račkauskas ir Sporto skyriaus vedėjas Justinas
Jasiukaitis susitiko su futbolo klubo (FK) „Panevėžys” pirmininku Dainiumi Glevecku ir
valdybos nariu Broniumi Vaitiekūnu. Aptartos 2017 m. sezono perspektyvos.  „Mieste atgimė
krepšinis. Tikiu, kad atgims ir futbolas. Klubas iš miesto savivaldybės gauna svarią finansinę
ir kitokią paramą, bet labai reikalinga ir miesto verslininkų parama, todėl kviečiu visus
neabejingus sportui ir futbolui verslininkus prisidėti prie sporto klestėjimo. Panevėžys
privalo turėti reprezentacines krepšinio bei futbolo komandas”, – sakė meras R.
Račkauskas.  FK „Panevėžys” sėkmingai dalyvavo 2016 m. šalies pirmenybėse, jau sausio
pabaigoje planuoja pradėti pasiruošimą 2017 m. sezonui.  FK gali pasigirti viena geriausių
futbolo infrastruktūrų Lietuvoje. Mieste jaunuosius sportininkus rengia R. Sargūno sporto
gimnazija, Futbolo akademija. Todėl FK „Panevėžys” pagrindą sudaro 17-21 m.
perspektyviausi panevėžiečiai.


